
Jelling Lokalråd, bestyrelsesmøde
22.11.21 kl 19:30
Fælleshuset på Ravnshøj

Deltagere: Britta, Martin, Dennis, Jørn, Grethe, Rasmus,

Mødeleder: Martin
Referent: Jørn
Fraværende: Iben og Anja

Pkt Dagsorden Referat

1 Godkendelse af dagsorden og
forrige mødes referat.

godkendt

2 Opfølgning på byværkstedet vedr.
trafikplan for Jelling
Camilla udsendt nedenstående efter
byværkstedet:

Vi aftalte:
● At vi i morgen sender reminder

ud om den digitale
undersøgelse (frist søndag)
med tydeligt link (jeg har i dag
kontaktet via for justering af fejl
med ”skærmfrys” og
”tekstafkortning”).

● At vi inviterer skolernes
elevråd til en workshop. Lars
og Brian koordinerer
datoforslag og kontakter
Camilla.

● At vi nu samler op på de
mange input (Christian og
Camilla)

Vi skal desuden have fundet en dato,
hvor vi sammen med VIA kan mødes
og snakke om et første udkast.

Vi foreslår en af følgende datoer:
● Onsdag 3/11 kl 16-17.30
● Onsdag 10/11 kl. 16-17.30
● Fredag 12/11 kl. 15.30-17

Martin, Britta og Søren mangler afklaring
på hvilke af de tre datoer der bliver holdt
møde i gruppen med kommunen og VIA
om det videre forløb for trafikplan.

Lokalrådet savner en overordnet plan for
den fremtidige trafikafvikling i Jelling.
Lokalrådet savnede noget inspiration
som indledning til det afholdte
byværksted.

Martin rykker for en mødedato.

3 Valgmøde
Der er arrangeret debat med lokale
kandidater til Kommunalvalget på

det bliver den 9. kl 19.30 - 21-00  m.
kaffe og kage
interessante punkter:



Jelling Kro d. 9. november. Byvision
Trafikplan
Grøn mobilitet
Seminariet
tilbud til unge
Britta sætter en annonce i lokalavisen.
Britta og Rasmus finder en ordstyrer.

4 Tour de France
Drøftelse af div. arrangementer i
forbindelse med at Tour de France
rammer Jelling.

Der mangler nogle ansvarlige/en
projektleder for evt. arrangementer ud
over Tour de France sekretariatet.
Vi afventer men en eller anden rolle må
vi forvente, men ikke som
hovedansvarlige.

5 Siden sidst, indkomne mails og
kommende arrangementer

● BID-møder
● Mulighed for hjælp til opstart af

delebilsordninger

BID, udsmykning af rundkørsler skal
forelægges som projekt.

Delebiler understøtter grøn trafik. Martin
laver et opslag.

6 Henvendelser fra borgere
● Udsmykning af rundkørslerne

Vejlevej og Herningvej

Skal lægges op som projekt.

7 Google-drev
Gennemgang af lokalrådets
Google-drev opbygning.

Done!

8 Nyt til Facebook, hjemmesiden og
pressen

9 Evt.


